
Geacht college,

Naar aanleiding van een e-mail van een burger verzonden op 24 augustus jl. met daarin 25 
punten over vermeend onbehoorlijk gemeentebestuur ten aanzien van De Stolpe, heeft 
Leefbaar Hilversum hier ook een aantal vragen over.

Om dubbelingen in het vragenstellen te voorkomen, stellen wij hier nu eerst wat globale 
vragen om eerst uw beantwoording af te wachten op de 25 vragen van de burger.

1). Zoals in vele, vele voorgaande projecten is ook in de deze als eerst genoemd dat 
wijkbewoners NIET TIJDIG, volledig noch formeel informatie is verstrekt door de Gemeente. 
Dit is een veel gehoorde klacht. Telkens wordt er door wethouders excuses aangeboden en 
beterschap beloofd. Beterschap blijft klaarblijkelijk nog steeds achterwege. 

Kunt u uitleggen waarom dit in deze situatie wederom niet gedaan is?

2). Hoe kan het bestaan dat er voor deze situatie van De Stolpe geen omgevingsvergunning is 
afgegeven?

3). Is er in deze situatie een vermoeden van belangenverstrengeling?

4). De Gemeente dient te weten wat er onder inwoners speelt en dient daar rekening mee te 
houden. Hoe kan het dat ondanks er signalen van bewoners naar de Gemeente uitgaan, zij 
niets van de Gemeente horen?

5). Leefbaar Hilversum is toch wel geschrokken van 25 punten van zorg rond het wel en wee 
van De Stolpe samengevat door de heer Ten Hage.

Wij zien graag al deze vragen door de wethouder beantwoord zodat wij kunnen beoordelen of 
de Gemeente in deze inderdaad nalatig gehandeld heeft of dat hier andere zaken spelen.
Het is ten slotte onze verantwoording om onze gemeente behoorlijk te besturen.

Wij zien de beantwoording van de wethouder met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Mirjam Kooloos
Fractievoorzitter Leefbaar Hilversum


